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Grenland JFF’s Arbeidsprogram for 2025 
Del 1 ARBEIDSDOKUMENT 

Innledning  
Visjonen til NJFF, «Jakt og fiskeglede til alle – for alltid», er den overordnede idé for våre planer, 
programmer og kommunikasjon.  

 

NJFF,s høyeste myndighet, Landsmøtet, vedtok i 2021 et Handlingsprogram for 2022-2027.  
Dette handlingsprogrammet viderefører NJFF’s strategiske målområder og hovedmål fra forrige 
handlingsprogram. 

NJFF’s handlingsprogrammet gjelder for oss alle, for hele organisasjonen, og ligger til grunn 

for utarbeidelse av årlige arbeidsprogram. Arbeidsprogrammet er verktøy for planlegging i NJFF 

sentralt, fylkeslag og lokalforeninger.  

Dette arbeidsprogrammet for Grenland JFF er todelt: 

Del 1 – Prioriterte innsatsområder i 2025 

Del 2 - Grunnleggende aktivitet i GJFF’s virksomhet. 

GJFF’s fokus i 2025 
Vi skal i 2025 spesielt rette oppmerksomheten vår mot viktige rammefaktorer for det 

høstingsbaserte friluftslivet, og skytebane problematikken, samt GJFFs posisjon blant grupper og i 

områder vi i dag står svakt. 

Gjennom vårt arbeid vil vi sikre gode tilbud til medlemmene, øke interessen for jakt, fiske, skyting 

og annet friluftsliv i     befolkningen, og forsterke vår relevans og påvirkningskraft i samfunnet. 

Plan – Felles arbeid og hvor vi skal 
For å rette fokuset mot viktige satningsområder for GJFF og skape effekt må hele 

organisasjonen trekke i samme retning slik at fokuset på                           satsningsområdene og de løpende 

aktivitetene opprettholdes. 

Derfor er informasjonsarbeidet og kommunikasjonen i organisasjonen viktig, og betydningen 

av enhetlige budskap er essensielt. 

 

GJFF skal i 2025 ha særlig fokus på: 

• Tap av natur - sikre leveområder for vilt og fisk 

• Prosjektere nytt klubbhus på Veidebu 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



• Utvikling av skytebanen på Veidebu 

• Strategi for miljø/bærekraft 

• Opplæringsvirksomheten 

• Forbedring av gytebekker for sjøørret og laks i Leirkup/Lilleelva med sideelver 

• Medlemsvekst 

• Rekrutering av barn og unge 

• Rekrutering av kvinner 
 

En rekke andre områder vil også ha oppmerksomhet i 2025, selv om ovennevnte vil ha spesielt 
fokus. Temaer som berører eksempelvis rovviltforvaltning, sportsfiske, predatorer og 
hundeaktiviteter. Mesteparten av det faktiske arbeidet i 2025 knyttes til grunnleggende 
aktiviteter, noe som fremkommer i del 2.  

Oppgaver 
Tap av natur-sikre leveområder for vilt og fisk 

• Sette sikring av viltets og fiskens leveområder på agendaen 
ovenfor kommune, fylke og statsforvalter.  

• Være en viktig pådriver i Sjøørretprosjektet i Leirkup/Lilleelva 
med sidebekker. 

Skytebanen 
• Øke samfunnsforståelsen for behovet og nytten av 

skytebaner. 
• Utvikle eksisterende område på Veidebu. 

Miljøstrategi/bærekraftstrategi  
• Utarbeide strategi om oppfølging av landsmøtets vedtak om 

tydeligere miljøengasjement. 
• Etablere strategier for bruk av miljøvennlige produkter på 

egen skytebane 

GJFFs opplæringsvirksomhet 
• Styrke opplærings virksomheten/instruktør teamet.  
• Utdanne en ny sporprøve dommer 
• Utdanne flere jegerpræveinstruktører 

Søke å opprettholde jakttilbudet til våre medlemmer 
• Bevare og styrke samarbeidet med Løvenskiold Fossum og 

øvrige utleiere 



Forbedring av gytebekker for sjøørret og laks i Leirkup/Lilleelva med 
sideelver 

• Arbeide i samsvar med rapporten fra sjøørret prosjektet 
• Søke samarbeid med grunneiere langs Leirkup og sidebekker 
• Søke samarbeid med Skien kommune, fylket og 

Statsforvalteren 
• Utvikle en prosjektplan 

Barn og unge 
• Utvikle tydelige konsepter for barn og ungdom. 
• Utvikle medlemsfordeler for ungdomsmedlemmer. 
• Øke antall jakt- og fisketilbud rettet mot barn og unge. 
• Rekruttere og utdanne flere unge instruktører og tillitsvalgte. 
• Utvikle tilbud til de yngste målgruppene. 
• Legge til rette for deltagelse i vilt- og fisketiltak for barn og ungdom 
• Søke samarbeid med skoleverket i Grenland 

 

Kvinner 
• Utvikle tydelige jakt, fiske og skytetilbud for kvinner. 
• Utvikle medlemsfordeler for kvinner. 
• Øke antall jakt- og fisketilbud. 
• Rekruttere og utdanne flere kvinnelige instruktører og tillitsvalgte. 
• Legge til rette for deltagelse i vilt- og fisketiltak for kvinner 

 

Synlighet og samarbeid 
Vi skal styrke vår synlighet i lokalsamfunnet og påvirkningsevne i saker som er viktige for GJFF. 
Derfor må vi aktivt søke samarbeid med lokalpolitikere, offentlige instanser og 
interesseorganisasjoner og påvirke lokale beslutninger som får konsekvenser for jakt- og 
fiskeinteressene. Et godt samarbeid fra GJFF’s side krever aktiv deltakelse og initiativ på flere 
nivåer.  

 

 

 

 

 



Grenland JFFs Arbeidsprogram 2025  

Del 2 ARBEIDSDOKUMENT 

GJFF’s strategiske målområder og hovedmål  
Utøvelse av jakt, fiske og annet friluftsliv   

1. Vårt tradisjonsrike høstingsbaserte friluftsliv skal være tilpasset samfunnsutviklingen og 
ha bred allmenn anerkjennelse.  

2. Medlemmer skal ha god tilgang på jakt og fiske og annet friluftsliv.  
3. Naturgrunnlaget skal være godt ivaretatt gjennom bærekraftig bruk og god forvaltning, 

slik at det produseres høstbare overskudd av vilt og fisk.  
4. Vi skal ha en tydelig miljøvernprofil. 

Organisasjonen  
5. GJFF skal være en sterk organisasjon som ivaretar medlemmenes interesser.   
6. Våre jegere og fiskere skal ha god kunnskap om og respekt for vilt, fisk og regelverk.   
7. GJFF skal ha attraktive medlemstilbud til jegere, fiskere og andre frilufts interesserte. 

GJFFs arbeid i 2025 
Medlemsfordeler og -tjenester 

• Yte god service overfor medlemmene. 
• Styrke verveaktiviteten  
• Videreføre og utvikle nye medlemsfordeler.  
• Kommunikasjon og markedsføring 
• Bruke GJFF.no og SOME som organisasjonens primære kommunikasjonskanal. 
• Bruke media aktivt for å fremme organisasjonens aktiviteter og synspunkter.  
• Delta på Matfestivalen dersom den videreføres i 2025 

Barn og ungdom 
• Utvikle et tydelig ungdomskonsept. 
• Utvikle tilbud til alle barne- og ungdomsmedlemmer. 
• Sentrale medlemsfordeler for ungdomsmedlemmer. 
• Rekruttere og utdanne flere unge instruktører og tillitsvalgte. 
• Utvikle tilbud til de yngste målgruppene som en del av familiesatsingen. 
• Legge til rette for deltagelse i vilt- og fiskeaktiviteter for barn og ungdom 

Kvinner 
• Bedre markedsføring av kvinneaktiviteter. 
• Styrke kommunikasjonen mellom tillitsvalgte på kvinnesiden. 



• Rekruttere og utdanne flere kvinnelige instruktører og tillitsvalgte. 
• Gjennomføre aktiviteter spesielt rettet mot kvinner. 
• Synliggjøre gode rollemodeller. 

OPPLÆRINGSVIRKSOMHET 
• Stimulere til økt aktivitet gjennom instruktørordningene. 
• Videreføre kurs- og studievirksomheten blant annet gjennom Studieforbundet natur og 

miljø. 
• Videreutvikle opplæringsaktivitetene sammen med Jakt- og Fiskesenteret. 
• Styrke kommunikasjon med tillitsvalgte og instruktører. 
• Ivareta vår posisjon som en ledende tilbyder av jegerprøveopplæring.  

ALLMENNHETENS ADGANG TIL JAKT OG FISKE 
• Sikre allmennhetens tilgang til jakt og fiske ved å: 

o videreføre lokalt og sentralt samarbeid med offentlige og 
private grunneiere/rettighetshavere 

o Utvikle samarbeidet med Løvenskiold Fossum og andre 
grunneiere 

 

JAKT OG VILTFORVALTNING 
• Stimulere til rekruttering blant annet gjennom introjakter eller lignende.  
• Bidra til en kunnskapsbasert viltforvaltning, herunder støtte NJFF’s i arbeidet med 

ressurssider om vilttiltak. 
• Videreføre arbeidet for sikker og human jaktutøvelse. 
• Arbeide for en rovviltforvaltning i tråd med organisasjonens vedtak. 
• Arbeide med modernisering av viltloven i tråd med organisasjonens vedtak. 
• Arbeide med ivaretakelse av habitater i landbruks- og skogsområder 
•   Utvikle våre jaktterreng og vårt forhold til grunneiere.  

•   Forberede oss på at prisene for å utøve jakt blir dyrere. Ta høyde for en slik utvikling i 
foreningens fremtidige drift. 

 

FISKE OG VANNFORVALTNING 
• Stimulere til økt sportsfiskeinteresse i samfunnet gjennom: 

o gode sportsfisketilbud til barn og ungdom 
o synlighet og opplæring på fiskesiden gjennom sosiale medier, med mål om å nå 

unge og fiskeinteresserte. 
o å øke oppmerksomheten rundt innlandsfiske 
o å videreføre engasjementet innenfor marint fiske 

• Styrke samarbeidet på fiskesiden mellom foreningen og kommune, fylke og 
statsforvalter. 

• Påvirke myndighetene for å sikre en videreføring av et allsidig sportsfiske, 
herunder sikre allmenhetens tilgang. 

• Videreføre arbeidet for å sikre bærekraftig forvaltning av våre ville laksefisker, bl.a. ved 
å: 

o Arbeide videre med Leirkup/Lilleelva i Oslofjordprosjektet for sjøørret 



• Bidra aktivt i arbeidet med vannforvaltning, og gjennomføre praktiske fisketiltak. 
• Bidra til moderne kunnskapsbasert forvalting, kultivering og restaurering av vann, 

vassdrag og sjøområder, med sikte på et attraktivt fiske. 

JAKTSKYTING/VÅPEN 
• Arbeide for et godt og bredt tilbud på skytebanene. 
• Sikre gode rammer for       jakt og konkurranseskyting. 
• Sikre god gjennomføring av konkurransevirksomheten med terminfestede 

stevner og annen skyteaktivitet. 
• Synliggjøre kommunenes rolle og ansvar for å opprettholde tilbud om 

skytebaner 

 JAKTHUND 
• Fortsette engasjementet innenfor ettersøksvirksomheten. 
• Tilby flere instruktør-, aversjons-, ettersøks- og dressurkurs. 
• Arbeide for å fortsatt ha gode muligheter for trening, prøving og bruk av jakthunder. 
• Fortsette Telemarksutstillinga og Luksefjellprøva. 
• Utdanne ny blodspor dommer. 

MILJØ- OG ENERGIPOLITIKK 
• Implementere NJFFs miljøengasjement, blant annet ved å utarbeide en miljøstrategi for 

GJFF. 
• Videreføre engasjementet for å ivareta leveområder for vilt og fisk, herunder motvirke 

bit for bit-nedbygging av natur. 
• Bidra til å begrense spredning av fremmede arter 

ADMINISTRASJON 
• Utvikle og sikre god bruk av administrative, digitale verktøy. 
• Sikre gode kommunikasjonsløp i hele organisasjonen. 
• Heve kompetansen i bruk av moderne kommunikasjons- og IT-verktøy. 
• Arbeide for forenkling av administrative prosesser. 
• Sørge for god personalpolitikk i hele organisasjonen. 
• Legge til rette for en transparent, sunn og balansert økonomi med gode rutiner på alle 

nivåer  i organisasjonen. 
• Forvalte organisasjonens eiendommer og anlegg med god drift. 

 

 

Med vennlig hilsen styret i 

Grenland Jeger- og Fiskerforening  

 

Steinar Solberg og Ole-Martin Meland 

Ledere 

 



Budsjett 2025  
GRENLAND JEGER OG FISKERFORENING  
Orgnr:983738273  
  
  
  
  
Budsjett 2025  
  
Driftsinntekter  
3100 Salgsinntekt reklame  kr      100 000,00  
3202 Inntekt kontingenter  kr      180 000,00  
3204 Inntekt jaktkort  kr      750 000,00  
3205 Inntekt jegerprøvekurs  kr      125 000,00  
3207 Inntekt leirdue  kr      440 000,00  
3208 Inntekt refusjon mva  kr      200 000,00  
3211 Inntekt hundefor  kr      220 000,00  
3213 Inntekt fiskekort  kr         15 000,00  
3215 Inntekt jaktprøve/utstilling  kr         20 000,00  
3216 Inntekt ettersøkskurs  kr           6 000,00  
3218 Inntekt årsfest  kr                        -    
3220 Inntekt rifle  kr         35 000,00  
3400 Støtteordning grasrotandel  kr      100 000,00  
3401 Støtteordning bingoinntekter  kr      120 000,00  
3402 Støtteordning jentemidler  kr           9 000,00  
3403 Støtteordning jegerprøvekurs  kr           9 000,00  
3404 Støtteordning Gjensidigestiftelsen  kr           2 000,00  
3406 Støtteordning introjakt  kr         30 000,00  
3407 Støtteordning kurs  kr         30 000,00  
3413 Andre støtteordninger, Frifond  kr      135 000,00  
3417 Støtteordning Color Line  kr         75 000,00  

  kr   2 601 000,00  

   
Driftskostnader   
4300 Innkjøp varer for videresalg, skudd og leirduer  kr    (433 000,00) 
4301 Transportkostnader varer  kr         (6 581,25) 
4390 Beholdningsendring, vidersalg  kr         50 000,00  
6010 Avskrivninger transp.midler, maskiner og inventar  kr         (3 547,00) 
6300 Leie lokaler/skytebane  kr      (36 000,00) 
6320 Renovasjon, vann, avløp mv.  kr      (10 000,00) 
6340 Lys, varme  kr      (50 000,00) 



6401 Jaktleie  kr    (990 000,00) 
6402 Fiske-utgifter  kr         (7 500,00) 
6550 Driftsmaterialer  kr         (8 000,00) 
6559 Kjøp av materialer, betong, kjøkken mm.  kr      (50 000,00) 
6560 Rekvisita  kr      (15 830,75) 
6562 Utgifter hundemat  kr    (220 000,00) 
6590 Annet driftsmateriel  kr    (100 000,00) 
6630 Brøyting  kr      (50 000,00) 
6700 Revisjons og regnskapshonorarer  kr      (40 000,00) 
6800 Kontorrekvisita (Res)  kr      (16 000,00) 
6810 Datakostnad  kr      (80 000,00) 
6815 EDB-kostn. programvare/support  kr         (7 000,00) 
6820 Trykksaker  kr      (20 000,00) 
6860 Mat, møte, kurs, fest  kr      (40 000,00) 
6861 Kurs/møte  kr      (10 000,00) 
6862 Avgift stevne  kr      (70 000,00) 
6863 Utgifter jegeprøvekurs  kr      (15 000,00) 
6864 Avgift lisens  kr         (1 500,00) 
6900 Telefon  kr      (42 000,00) 
6905 Alarm  kr      (30 000,00) 
6940 Porto  kr      (10 000,00) 
7140 Reisekostnader, ikke oppgavepliktig  kr      (10 000,00) 
7410 Kontingent, ikke fradragsberettiget  kr      (25 000,00) 
7420 Gaver/premier  kr      (28 000,00) 
7500 Forsikringspremier  kr      (33 000,00) 
7770 Bank og kortgebyrer  kr      (20 000,00) 
7830 Konstaterte tap på fordringer  kr         (5 000,00) 

  kr (2 432 959,00) 

   
Driftsresultat  kr      168 041,00  

   
Finansielle poster   
8050 Annen renteinntekt  kr      150 000,00  

   
Årsresultat  kr      318 041,00  

 

 

 

 



 



 



 



 



Kontingenter 2026 – 2028 

Landsmøtet har satt kontingentsatsene for årene 2026, 2027 og 2028. 

Forbundsstyret gis i landsmøteperioden fullmakt til årlig å justere 
kontingentsatsene i takt med den totale pris- og kostnadsutviklingen i 
samfunnet. 

Kategori   Sentralt Region Forening Totalt 

Hovedmedlemskap m. 
Jakt & Fiske 

Lav 732 108 55 895 

Hovedmedlemskap m. 
Jakt & Fiske 

Middels 732 108 155 995 

Hovedmedlemskap m. 
Jakt & Fiske 

Høy 732 108 310 1150 

Barne- og 
ungdomsmedlemskap 
med Jakt & Fiske 

  386 60 64 510 

Barne- og 
ungdomsmedlemskap 
uten Jakt & Fiske 

  222 61 62 345 

Pensjonist-/ 
uføremedlemskap 

  529 103 63 695 

Ektefelle-/ 
samboermedlemskap 

  216 96 63 375 

Sidemedlemskap uten 
Jakt & Fiske 

  216 28 236 480 

Æresmedlemskap   372     372 

Direktemedlemskap 
med Jakt & Fiske 

  1150     1150 

Familiemedlemskap Lav 968 140 102 1210 

Familiemedlemskap Middels 968 140 252 1360 

Familiemedlemskap Høy 968 140 352 1460 
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Årsberetning for Skien Jeger- og fiskeforening 2024 
 

Styrets sammensetning: 
Verv: Navn: 
Leder Ole-Martin Meland 
Nestleder Knut Einar Ekmann 
Sekretær Carol Nyland Rasmussen 
Styremedlem Jane Sivertsen 
Jaktutvalget Kåre Sivertsen 
Lerdueutvalget Ole Johnny Oterholt 
Rifleutvalget Karl Kristian Tveten 
Hytte/Fiske utvalget Espen Rønningbakken 
Kvinneutvalget Cathrine Nordhov 
Ungdomsgruppa Tom Halvorsen 
Hundeutvalget Mikjel Meland 
Predatorutvalget Jori Suua 

 

Kontrollutvalget:  Terje Thorsen og Tore Øyvind Moen 

Valgkomite:  Runar Berg og Sondre Bohlin 

 

Skien Jeger og fiskeforening har siden årsmøte i februar 2024 hatt 11 styremøte, i tillegg 
til jaktmøter for medlemmene, ett ekstraordinært årsmøte, samt samarbeidsmøter med 
Telemark jeger og fiskerforening. På det ekstraordinære årsmøte besluttet vi å slå oss 
sammen med Telemark jeger og Fiskeforening.  

Vi har i året som har gått samarbeidet om jaktleie med TJFF hos Løvenskiold Fossum, 
noe som har fungert veldig bra. Booking-systemet fungerte også godt etter noen små 
utfordringer helt i oppstarten av jakta. 
Prosessen rundt samarbeid om jakta og årsmøtevedtaket vedrørende sammenslåing 
mellom SJFF og TJFF, har naturligvis dominert arbeidet i 2024. 

Interimsstyret i SJFF og TJFF har fungert fint, og vi har dannet et godt grunnlag for 
sammenslåingen av de to foreningene. Nå ser vi frem til veien videre som én 
organisasjon. 

Leder av Sjff, har i samråd med styret jobbet med prosessen om å få kjøpe ut Veidebu 
som vi har festet/ leid siden 1945. Salget er nå vedtatt, og prosessen videre er godt i 
gang.  

På NJFF`s Landsmøte i november 2024 ble vår leder, Ole-Martin Meland, valgt til leder 
av NJFF, og leder dermed hele organisasjonen vår med til sammen over 120 000 
medlemmer over hele landet. Gratulerer! 

I SJFF har vi ca 766 medlemmer, sammen med TJFF vil vi være ca 1260 stk. totalt 

Dette vil føre til enda bedre medlemsfordeler for våre medlemmer. 



 

 

 

 

Vi nevner: 

• Medlemspris på både Kreppamyr og Veidebu skytebanene. 
• Medlemspris på nybegynnerkurs hagle. 
• Medlemsavtale med Jakt og Fjellsport. 
• Medlemspris på jegerprøvekurs. 
• Tilgang til båt og fritt fiske i alle våre vann. 
• Rimelig leie av hytte.  
• Deltagelse på fellesjakter. 
• Aktiviteter tilrettelagt kun for damer. 
• Pensjonistskyting 
• Aktiviteter rettet kun til barn og ungdom.  
• Deltagelse på årsfest.  

 

På vegne av styret vil vi få takke alle utvalgene og samarbeidspartnere for godt 
samarbeid i året som har vært, og ser frem til videre samarbeid i året som kommer. 

 

Mvh 

 

Carol Nyland Rasmussen 
Sekretær 

 

 

 

 

 

 

 

 



Årsberetning Lerdueutvalget 2024 

Utvalget har bestått av: Leder: Ole-Johnny Oterholt Medlemmer har vert: Mikjel Meland, 
Rune Hagen, Sondre Bohlin, Ole Johan Sæternes, Erik Gurholt, Cathrine Norhov og 
Martin Røsaker  

Vi har arangert: 2 Comp/sti stevne. 1 Jegertrap stevne. 5 Nordisk trap stevner.  

Det er gjenomført dugnader med vanlig vedlikehold og proppeplukking.  

Resultater:  

Vi var 16 skyttere som tok turen til NM Jegertrap og Lerduesti i kroken.  

Vår beste ble Pål Høines med 4 plass i senior. Vi andre havnet noe lenger nede på 
listene.  

Det ble også 4 plass i lag med Martin Røsaker,Ole Johan Sæternes og Pål Høines  

NM Nordisk Trap Sogndalen  

Vi var 12 skyttere som tok turen til Sogndalen i august.  

Her var det bare Ole Johan og Øyvind som tok seg til finalen. Ole Johan Bronsje i V55 og 
Øyvind gull og norgesmester V65.  

Skien tok Sølv i lag med Pål, Ole Johan og Martin  

Landslaget: Pål Høines, Ole Johan Sæternes og Øyvind Syvertsen Klarte å kvalifisere seg 
for Landskampen som i år gikk i Karlstad Sverige siste helgen i August.  

Norge vant Landskampen med 3358 duer foran Sverige 3324 duer og Danmark 3164 
duer.  

Øyvind var med å tok Gull lag i V65. Ole Johan tok Sølv i V55 individuelt og Sølv i lag. Pål 
var med på Sølvlaget i senior.  

Klubbmesterskap:  

Klubbmester Trap: Frank Andersen  

Klubbmester Comp: Morten Andersen  

Klubbmester Press: Ali Keser  

Klubbmester Dame: Eva Bakari  

Klubbmester sammenlagt: Martin Røsaker  

Årsbesten: Ole-Johnny Oterholt  

Jonas: Syver Tormodskard  

Beste Dame: Eva Bakari  

Beste Junior: Even Tormodskard  



Tusen takk til alle som har deltatt på dugnader, stevner og treninger.  

For Lerduegruppa.  

Ole-Johnny Oterholt 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



ÅRSBERETNING RIFLEBANEUTVALGET 2024 

I år som tidligere startet vi opp med Lørdagsskyting, her ble det skutt på pappskiver som 
skytterne har med selv.  Morten Kverndokken har vært primus motor for dette også i år. 

Vi har arrangert 19 skytekvelder på tirsdager, 11 på våren og 8 på høsten.  Det har blitt 
avlagt 136 prøver mot 149 i fjor og det har vært avlagt 324 treningsserier à 15 skudd mot 
359 i fjor.  Det blir også lagt igjen litt messinghylser- 82 kg. -dvs.4704,- kr i kassa. 

10.mars arrangerte Riflegruppe klubbmesterskap i jaktfelt, det stilte 24 deltagere.  Det 
var Atle Simonsen som vant og Johan Onsøien som vant juniorklasse.  Vi gratulerer        

Ryggsekkstevne klubbmesterskap hagle/rifle har vi også arrangert i år, 7.april.  Her stilte 
det opp 24 skyttere, det var Martin Røsaker som ble klubbmester på jegerstevne. Vi 
gratulerer også til han        

Nytt i år er at Morten Kverndokken har arrangert formiddagsskytinger fra kl: 10.00 til 
14.00 på tirsdager for de som har anledning på dagtid. Noen skøyt litt og andre drakk 
bare kaffe       Dette var populært, så dette blir videreført utover våren annenhver tirsdag, 
se terminliste/kalender. 

Riflebaneutvalget 2024 har bestått av følgende medlemmer: 

Karl Kristian Tveten 

Dag Kjær 

Kjell Karsten 

Åge Berg 

Anders Kverndokken 

Rune Ytre-Hauge 

Jørgen Klykken 

Jon Kleven 

Anders Deilhaug 

Jon Tveten 

Tom Rune Sivertsen 

Roger Berg 

Morten Kverndokken 

Skien 06.01.2025 

Karl Kristian Tveten 

leder- riflebaneutvaget 



Utvalgsrapport Ungdomsgruppa 2024 

Vi startet året med mårfangst kurs hvor vi tok for oss forskjellige typer feller og gode 
fangstplasser i terrenget og behandling av skinn etter flåing.7 deltakere. 

Nybegynner skyting rifle/hagle i mai hvor det møtte opp 14 deltakere. 

Fluekastekurs i slutten av juni på Veidebu hvor vi tok for oss flustenger og forskjellige 
type fluer. 5 deltakere. 

Rune Sandvik stiller som vanlig opp som instruktør på bukkejakt rådyr I begynnelsen av 
august. Jakt ble arrangert på Haugeneiendommen ved golfbanen på Jønnevald, eid av 

Skien kommune. Ikke fall i år. 4 deltakere. 

Vi arrangerte to hjortejakter med fall i år, den ene på Bjorstaddalen og den andre i Årefjell 
nord for Garvann.13 deltakere på hver av jaktene. 

Slakte skjærekurs.vi arrangerte kurs både på hjort og rådyr I år hvor vi fordeler kjøtt på de 
som er med, en liten avgift går til Skien jff. 

Vi arrangerte Rådyrjakter i Bjorstaddalen med hund hvor vi var heldige å felle tre rådyr. 

12 deltakere på hver av jaktene. 

Harejakt med hund til Espen Aas ble arrangert nord for Ørjevann i Luksefjell. hvor en 
nybegynner var heldig å felle sin første hare. 

Vil takke alle som stiller opp på disse arrangementene som instruktører. 

Rifle/hagle Sondre og Jan Vidar 

Bukkejakt rådyr Rune Sandvik 

Hundeførere Mikjel, Anders Meland og spesielt Kenneth Solid som stiller på det meste. 

Slakte/skjære kurs med Geir Olav Tveit. 

Tom Halvorsen. 

  



Årsberetning damegruppa 2024  

Damegruppa i Skien JFF har bestått av Cathrine Nordhov, Tove Solheim og Eva Bakari.  

Vi har hatt egne skytedager på lerduebanen for jentene ca 1 gang pr mnd, med variert 
oppmøte.  

Her har vi kunnet skyte på rene jentelag, med mulighet for instruksjon, til en god pris.  

I juni hadde vi en helgetur til Kviteseid i regi av Eva, det var 3 deltagere på turen.  

Det ble både lerdueskyting på banen til Kviteseid JFF og litt fisking, og vi så på olabilløp i 
sentrum. En veldig hyggelig helg!  

I august hadde vi duejakt på Hoppestad, det ble dessverre ikke noen duer med hjem 
denne dagen.  

Vi ser frem til 2025 med mange spennende aktiviteter som Grenland JFF. 

  

 



Årsmelding - fra Hytte- og fiskeutvalget 2024, Skien JFF 

BÅT – FISKE 
Norges Jeger- og fiskerforbunds ordning med 100 båter og 1 nøkkel har blitt en del 
benyttet dette året i Fjellvannet. Vi har i år også hatt en båt i Heivannet, som har blitt 
mindre brukt. Bruksanvisning (QR-kode) for låsene til båtene står på et skilt som er satt 
opp ved båtene.  

FAMILIEDAG MED ISFISKE 
Søndag 17. mars arrangerte vi klubbens familiedag med isfiske på Meitjenn. Det var 24 
deltakere i konkurransen, medregnet stort og smått. Været var strålende, null grader og 
litt kald vind og det var litt snø på isen. Vi fyrte opp i grillen, og noen benyttet seg av den. I 
tillegg serverte vi to forskjellige sjokoladekaker, kaffe og det ble poppet popcorn på 
bålpanna. Det var en fin dag på Veidebu. Klubbmester ble Knut Einar Ekmann, med 11 
tryter. Alle juniorene fikk premie. Det ble tatt opp totalt 15 tryter, ingen ørret dette året. 

Med hensyn til hytta på Veidebu har det i år bare vært utført vanlig vedlikehold utvendig, 
med plenklipping og dotømming. Men innvendig, i stua, er det lagt nytt i hele hytta, stor 
takk til Ole Johnny Oterholt. Medlem i hytteutvalget, Jøran Røsaker har tatt seg av 
plenklipping og snømåking. Ernst Stensrød har sørget for dotømming.  

 

Med vennlig hilsen 

Espen Rønningbakken 
Leder i hytte- og fiskeutvalget i Skien JFF 

 

                                                                            

                            



Rapport jaktutvalget skien jff 24/25 

Det ble bestemt at vi skulle gå på et jaktsamarbeid med Telemark jff og bruke 
bokkingsystemet de har.Da kan alle medlemmer av skien jff kjøpe jaktkort der og alle 
våre terrenger ble lakt inn der,så jaktutvalget i skien jff hadde ikke noe med terreng 
bokkingen å gjøre det tok telemark jff seg av. 

Jaktutvalget har gjennomført alla jakter som vi hadde på aktivites kalenderen.Vi styrte 
også bukkejakt i terrenga til skien jff og revebuene på bokkingen til skienjff. 

Fellesjakter,opplæringsjakter og introjakter har hatt godt oppmøte med et snitt på 10-
12stk. per jakter og folk i alle aldere.Vi har i år hatt god uttelling på jaktene så det har blitt 
en del kjøtt på de som var med. 

Det er har blitt felt,1 elgokse,2 hjortebukker(7 takere),6 rådyr og 1 hare. 

Vi har bare 2 revebuer oppe å går og det skutt 12 rever i bjorstad med 19 turer og 5 turer 
på veidebu 0 rever. 

Det ble skutt 2 råbukker i bukkejakta,1 bjorstad,1 hvitsteinsåsen. 

Det ble skutt 11 rådyr i bjorstad av kvote på 12, 4 rådyr på flakverp,2 rådyr på 
hvitsteinåsen. 

Neste sesong  blir det Grennland jff  nye jaktutvalg som skal styre jakta 

                     Jaktutvalget 

                    Kåre Sivertsen. 

 

 



Årsrapport hundegruppa 2024 

Hundegruppa har i 2024 bestått av: 

Kåre Sivertsen 

Knut Einar Ekman 

Tove Solheim 

Rune Sandvik 

Mikjel Meland 

Årets Telemarksutstilling ble avholdt som vanlig på Stevneplassen Søndag 5.mai. Dette 
er jo som kjent et samarbeid mellom TJFF, TFHK og Skien JFF. Påmeldte hunder denne 
gangen var 86 stk. Vi vil takke alle som var med og hjalp til denne dagen, alt fra vakter til 
sekretariatet, kioskansvarlige, dyrevelferdsansvarlige, dommere og skrivere. Neste år vil 
utstillinga bli avholdt lørdag 3.mai på stevneplassen som vanlig. Etter at regnskapet var 
ferdig ble det et overskudd som ga kroner 15000 til hver av de tre klubbene. 

I april startet vi opp vårt årlige ettersøkskurs, i år deltok 8 ekvipasjer. 

Første kvelden på kurset er en teorikveld som ble holdt på Veidebu, Kursleder var Mikjel 
Meland. Vi har et vidt spenn på typer hunder som er på disse kursene, denne gangen 
hadde vi strihåret Dachs, Drever, Blanding drever/Beagle, tre typer Basset, Ungarsk Vizla 
og Laika. 

Ettersøkskveldene ble i år avholdt oppe på Lensmannseter Vi takker Jøran Røsaker for å 
få tilgang til dette området. Flere av kursets ekvipasjer har tatt blodsporprøva og 
fersksporprøva og blitt godkjent ettersøksekvipasjer. Vi gratulerer. ☺   

Årets ettersøkskurs starter opp tirsdag 22.april 

 

Mikjel Meland 

Leder Hundeutvalget 

  

 



 



 Skien Jeger og fiskerforening (SJFF)  



Kontrollutvalgets beretning for 2024  



 

Skien Jeger og fiskerforening (SJFF)  

Kontrollutvalgets beretning for 2024 

 

Vi har utført følgende handlinger:  

Vi har gjennomgått protokoll for årsmøtet, samt andre dokumenter utvalget har funnet 
det nødvendig å gjennomgå. Vi har fått alle opplysninger som vi har bedt om fra styret og 
regnskapsansvarlig. Vi har gjennomgått det styrebehandlede årsregnskapet for 2024.  

Vi har foretatt begrenset regnskapsrevisjon og kontrollert resultatregnskap, balanse og 
noter. Kostnader er stikkprøvemessig kontrollert for dokumentasjon. Vesentlige 
inntekter er kontrollert mot avtaler og annen dokumentasjon.  

Kontrollutvalget har følgende merknader til det fremlagte regnskapet:  

Kontrollutvalget har i sin gjennomgang hatt dialog med styret i forbindelse med 
posteringer og balanseverdier.  

De forhold vi har stilt spørsmål ved er rettet opp og vi mener regnskapet gir et riktig bilde 
av driften i 2024. Balanseverdier er kontrollert mot underliggende dokumentasjon og er 
reelle pr. 31.12. Vi har vurdert at notene gir de opplysninger som er av betydning for å 
bedømme foreningens stilling og resultat.  

Når det gjelder inntekter fra jaktkort viser ikke regnskapet de reelle inntektene. Alle 
ordinære jaktkort er betalt til TJFF. Foreningene slås sammen og av den grunn er ikke 
inntektene splittet for 2024-regnskapet.  

Kontrollutvalget har følgende merknader til forvaltningen av foreningen:  

Vi har gått gjennom risikoen ved kjøp av eiendom ved Meitjenn. Fullføring av kjøp og 
betaling skal først foretas når planene for nytt anlegg er offentlig godkjent.  

Konklusjon  

Det er kontrollutvalget konklusjon at styret har utført de oppgaver det er tillagt og 
kontrollutvalget anbefaler at styrets beretning og årsregnskapet for 2024 godkjennes av 
årsmøtet.  

Skien 18. februar 2025  

Terje Thorsen                                                                                             Tore Øyvind Moen 

 

 

 



 

 

ÅRSMØTE GJFF 2025 
 

 

Gjerpen klubbhus 

27. februar 2025 kl. 19.00 
 

 

Årsberetning TJFF, hovedforeningen og utvalg for 
2024 
 

 

 

 

 

 

 

 



Styre og utvalg 2024 

Styret: 

Leder: Steinar Solberg 

Nestleder: Kjell Tore Haustveit  

Sekretær: Geir Vidar Vidme 

Styremedlem: Arne Hegna 

Styremedlem: Lise Berglund Garnes 

Styremedlem: Cecilie Valle Olsen  

Styremedlem: Erik Stubberød 

Styremedlem: Anja Kristensen 

Styremedlem: Rune Guldbransen 

Styremedlem: Thomas Sørensen (Kasserer) 

Styremedlem: Thea Valle Olsen/Keagen Kjeldsen 

Vara:                                         

Jan Erik Fosse  

Revisorer: 

Halvor Sagvolden og Gro Eikeland 

Valgkomite 

Terje Eikland, Lise Berglund-Garnes 

Komité for æresbevisninger: 

Halvor Sagvolden, Arne Hegna og Geir Vidar 

Vidme 

Skytebaneutvalget: 

Leder: Rune Guldbransen 

Lyder Wenås, Ove Gullhaug, Svein Hellum, Halvor 

Sagvolden, Ove Gullhaug, Stig Harry Jakobsen, 

Erik Stubberød, Per Stian Eskeland, Ørnulf 

Eskeland, Lise Berglund-Garners, Cecilie Valle 

Olsen, Gro Eikland, Jane Sivertsen, Jori Suua, Tom 

Christian Bjørnstad, Steinar Solberg, Terje Eikland, 

Rune Gulbrandsen, Kjell Tore Haustveit, Per 

Fredrik Brugård, Marius Knutsen, Vetle Reiersen, 

Keagen Kjeldsen, Jon Eliassen. 

 

Fiskeutvalget: 

Leder: Arne Hegna 

Terje Bergheim, Tom Bjørnstad, Geir Vidar 

Vidme, Halvor Sagvolden, Helge Mathisen, 

Espen Mjøen, Jan Liljenstrøm, Tor Åge 

Steinbakken, Dag Inge Kristiansen og Tone 

Valle Olsen 

Telemarksutstillingen: 

Leder: Thore Larsen 

Jakt & Terrengutvalget: 

Leder: Erik Stubberød 

Geir Ove Garnes, Ove Gullhaug og Jan 

Eskeland 

 

Dame / jenteutvalget: 

Leder: Cecilie Valle Olsen 

Gro Eikland, Lise Berglund. 

 

Barne og ungdomsutvalget: 

Leder: Thea Valle Olsen 

Medlem: Cecilie Valle Olsen 

 Lise Berglund- Garnes 

Ettersøkskomite: 

Geir Ove Garnes Jon Eliassen 

Tilsynsmenn for hyttene: 

Gardvann: Erik Stubberød 



Årsberetning 2024 - Hovedforeningen 

 

Telemark Jeger og fiskeforening har etter et årsmøtevedtak i 2024 og ekstraordinært årsmøte 

besluttet å slå seg sammen med Skien Jeger og Fiskeforening. Vi har i året som har gått 

samarbeidet om jaktleie med SJFF hos Løvenskiold Fossum noe som har fungert utmerket. 

Booking systemet fungerer godt etter noen problemer i oppstarten av jakta. 

Prosessen rundt samarbeid om jakta og årsmøtevedtaket om sammenslåing med SJFF, har 

dominert arbeidet i 2024. 

Vi har hatt en rekke møter i samarbeidsutvalget i de to foreningene, noe som har dannet 

grunnlag for sammenslåing. Jeg har store forventninger til den nye foreningen og ser bare 

muligheter 

Kreppamyr og hagleskyting har vært, og vil være en viktig aktivitet for foreningen.  

Avtalen på Kreppa er for ett og ett år av gangen, så det er derfor viktig at investeringene er 

noe man kan ta med seg videre til et nytt sted. 

Aktiviteten på Kreppamyr blir videreført i den nye foreningen, noe som er viktig for mange i 

Telemark Jeger og Fiskeforening. 

Av miljøtiltak benytter vi miljø-skudd og duer. Dette er også et viktig tiltak med tanke på 

opprydding. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Klubbmesterskap 2024 

Marius Knutsen ble klubbmester og beste junior Thea Valle Olsen. 

Cecilie Valle Olsen ble beste kvinne/dame. 



Fiskevannene og hytta på Gardvann er viktige og 

populære tilbud for medlemmene våre, ikke minst til 

rekrutering av ungdom.  

Fiskeutvalget gjør en meget god jobb!                                                                                

Gardvann med hytte og grill bu er sentral i mange av 

våre aktiviteter. 

 

Vi har igjennom året hatt en rekke aktiviteter som 

har bidratt til støtte, og fått vist frem hva foreningen 

kan være for den enkelte. 

Dette kommer frem i beretningen til den enkelte 

undergruppe. 

 

 

Medlemsfordeler er en av godene ved å være tilsluttet en forening. Telemark jeger og 

fiskerforening har mange medlemsfordeler: 

• Medlemspris Kreppamyr skytebane. 

• Medlemspris på nybegynnerkurs hagle. 

• Medlemsavtale med Jakt og Fjellsport. 

• Medlemspris på jegerprøvekurs. 

• Tilgang til båt og fritt fiske i alle våre vann. 

• Rimelig leie av vår hytte.  

• Deltagelse på fellesjakter. 

• Aktiviteter tilrettelagt kun for damer. 

• Aktiviteter rettet kun til barn og ungdom.  

• Deltagelse på årsfest.  

 

En sunn og god økonomi er viktig for foreningen. Styret jobber kontinuerlig for å skaffe 

økonomiske midler, og sikre en god økonomi. Her er noen av inntektskildene våre: 

• Medlemskontingenter. 

• Inntekter fra utleie av jaktterreng 

• Tilskudd for introjakt.  

• Tilskudd til barn og ungdomsaktiviteter.  

• Tilskudd til aktiviteter rettet for kvinner.  

• Tilskudd til fiskesommer. 

• Tilskudd til familiedager.   

• Grasrotandelen fra medlemmer som spiller via Norsk tipping.    

• Salg av fiskekort.  

• Salget av hundeforet Sportsmanns Pride. 



• Stønad fra diverse ordninger 

• Jegerprøvekurs. 

• Nybegynnerkurs hagle. 

• Hundeutstilling på stevneplassen sammen med Skien JFF og Telemark fuglehund 

klubb. 

 

Økonomi 

Jakttilbudet til medlemmene er viktig, og ikke minst at dette går tilnærmet i null.               

2024 ble et greit år økonomisk, og heldigvis har TJFF en meget solid grunnøkonomi.  

Hytta på Gardvann har vært åpen opp for utleie gjennom hele sesongen.                                                                    

Dette er et tilbud som gir unike muligheter i nærområdet til både gamle og nye medlemmer.  

Vi ønsker å takke alle våre samarbeidspartnere. SGS Analyticcs Norway AS for analyse av 

vannprøver,  

 

Styret har hatt jevnlig med møter og arbeidet har gått veldig bra. Det er mange som har bidratt 

mye på hver sin front.  Dette er jeg veldig takknemlig for. 

Samtlige utvalg jobber godt   

En stor takk til de som har sittet i styret eller i utvalg 

Til slutt, men ikke minst, ønsker vi alle våre medlemmer mange flotte naturopplevelser også i 

kommende sesong! 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Årsberetning fiskeutvalget 2024. 

Leder: Arne Hegna 

Medlemmer: Terje Bergheim – Tom Bjørnstad - < Geir Vidar Vidme – Halvor Sagvolden – 

Helge Mathisen – Jan Liljenstrøm – Tor Åge Steinbakken – Espen Mjøen – Dag Inge 

Kristiansen – Tone Valle Olsen. 

Isen forsvant i uke 17 og 25. april var det klart for utsetting av båtene.  Alle båtene unntatt den 

i Gyristul, ble satt på vannet. Gyristul båten måtte vente til veien ble kjørbar.  

Sitteplatene bak i plastbåtene i Øvre Gardvann og Nedre Gardvann brakk i stykker, men ved 

god hjelp av Lyder Wenaas ble dette reparert. 

Tynningsfiske er utført 2 ganger i Store Beller, og det ble tatt opp 63 ørret. Det var også 

planlagt tynningsfiske i Øvre Gardvann i samarbeid med Skien videregående skole, men de 

måtte dessverre melde avbud, så dette ble utsatt til neste år. 

Med god hjelp av Lyder har vi fått laget ny slipp og montert vinsj til båten på Gyristul. Nå er 

det bare båten i Øvre Gardvann som ikke har slipp med vinsj, men denne er på planen for 

neste år. 

Vi har i mange år arrangert Fiskesommer, men sett på bakgrunn av den dårlige deltakelsen fra 

medlemmene de siste årene ble det besluttet å sløyfe dette i år. 

Prosjektet med utsetting av tre somrige ørret er videre ført. 100 fisk ble innkjøpt, og satt ut 

22.oktober. De ble fordelt med 20 til Nedre Gardvann, 20 til Lille Gardvann, 20  til Lille 

Beller, 10 til Drive, 10  til Bråne og 20  til Gyristul. 

Samme dagen som vi satte ut fiskene, ble båtene I Gyristul, Store Beller, Øvre Gardvann, og 

Nedre Gardvann tatt på land. Båtene i Bråne og Drive ble tatt opp uken etter. 

Vannprøver ble foretatt 31.oktober. Resultatene er var ok, og vi anser ikke at det er behov for 

tiltak. 

For fiskeutvalget 

Arne Hegna  

 

 Ph.verdier: 

Lille Gardvann 6,0 

Nedre Gardvann 5,5 

Øvre Gardvann 5,4 

Lille Beller  6,2 

Store Beller  6,0  

Nedre Elgtjern 6,8 

Øvre Elgtjern 7,0 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Årsberetning for skytebaneutvalget 2024 

Baneutvalget har bestått av: Rune Gulbrandsen (leder), Erik Stubberød, Keagan 

Kjeldsen, Lise Berglund Garnes, Cecilie Valle Olsen og Morten Wenås. 

I tillegg har fungerende banepersonell vært: Halvor Veierud, Gro Eikland, Halvor Sagvolden, 

Ørnulf Eskeland, Kjell Tore Haustvedt, Per Fredrik Brugård, Geir Ove Garnes, Tom Christian 

Bjørnstad, Lyder Wenås, Sven Olaf Hellum, Steinar Solberg, Stig Harry Jakobsen, Tony 

Olsen, Terje Eikland og Tore Larsen. 

I løpet av sesongen gikk 2 av våre deltakere gjennom mange år, som 

banemannskap/baneutvalg på skytebanen bort, Halvor Veierud og Morten Wenås. 

Skyteaktiviteten på banen har sunket ytterligere med i overkant av ca. 100 serier i forhold til 

fjoråret. Dette forsterker trenden fra 2022 til 2023 der det var en betydelig nedgang. 

Beholdningen av ammunisjon tyder på at det er skutt ca. 620 serier mot ca. 735 i 2023. 

Årsaken kan skyldes en prisøkning i 2024 grunnet økte innkjøpskostnader. 

Det ble meldt fra kassalagene på vårparten at det var lite aktivitet på banene og at man burde 

vurdere reduksjon i antall skytedager. I 2024 var det kassalag på mandag, tirsdag, onsdag og 

torsdag som skulle holde banen åpen. 

Det har vært problemer med akustikken på sportingbanen som det ikke ble funnet årsaken til i 

2024. Som midlertidig løsning ble duene løst ut med fjernkontroll. Dette vil bli ordnet i 2025. 

Av aktiviteter utenom ordinær skyting kan det nevnes at det ble arrangert dugnad den 15. mai, 

nybegynnerkurs hagle den 8. mai og klubbmesterskap den 17 august.  I tillegg har banen vært 

utleid til arrangementer noen ganger i løpet av vår og høst.  

Takk til alle som har stilt opp på dugnader og holdt maskiner og annet utstyr på anlegget i 

orden. 

 

Leder skytebaneutvalget 

Rune Gulbrandsen 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                        



ÅRSBERETNING JAKT OG TERRENGUTVALGET 2024. 

Jakt og terrengutvalget har i 2024 bestått av følgende medlemmer. 

Ove Gullhaug, Jan Eskeland, Geir Ove Garnes og Erik Stubberød 

 

Årets jaktmøte ble som tidligere år holdt på Århus gård den 22.aug 2024. Vi var spente på 

oppmøtet, da vi i år skulle åpne for samarbeid med SJFF. 

Det ble i 2024 jaktet totalt 1565 jaktdager og det er 340 brukere til jaktportalen. 

Det er viktig at jegerne husker å levere inn jaktrapport etter endt jakt 

Det ble dessverre mistet noen kort til Svanstul bommen, det skaper en del problemer for andre 

jegere, og ekstra arbeid med å få tak i nye kort. 

Det ble totalt solgt 133 kort fordelt på ungdom, gjestekort, klippekort og sesong kort. 

Utvalget hadde 4 møter i 2024 og det ble også en del kommiksjon pr mail og tlf. 

Vi satte opp en plan for introjakter, hundetrening, fellesjakter og bukkejakt. 

Vi hadde intro-jakt på følgende viltarter: Rådyr, hjort, fugl og hare.  Det ble felt en hare av en 

av deltagerne. Stor takk til både deltagere og til de som stilte opp som instruktører. Dette er 

god dugnad og fin støtte til foreningen. 

Den årlige fellesjakta ble holdt lørdag 7.12, hvor det ble fordelt terreng, fugl ved 

Gardvannsområde, hare ved Lønntjenn/Godfjell og rådyr/Hjort Østrehoppfjell/Røyvassåsen. 

Vi gjorde en avtale med Skien VGS friluftslinje om skyting på Kreppamyr, hvor Lyder, Lise 

og Erik var med som instruktører, Det ble også en jaktdag etter hare hvor terreng 

Lønntjenn/Godfjell ble brukt. Dette ble fine opplevelser for elevene. Dette er noe vi kan 

bygge videre på. 

En stor takk til de 3 som TJFF hadde en eerttersøksavtale med i 2024. 

Jaktoppsynet til LF som består av 6 person, derav 4 fra TJFF, har også i år hatt en del 

kontroller, alt ok. 

                                                                                                              Erik Stubberød                    

 

 

 


